
Geachte raadsleden, geachte college, geachte aanwezige familieleden en verdere 

aanwezigen. 

Beste Dorien, 

Vandaag zijn we in deze raadzaal bijeen om afscheid te nemen van jou als 
wethouder. 
Je had 7 jaar geleden de keuze gemaakt om je namens de PvdA, je in te zetten voor 
in het lokaal bestuur en werd je wethouder. Zeven jaar geleden besloot jij om met je 
sociaal democratisch rode hart politieke en bestuurlijke verantwoordelijkheid te 
nemen in Alblasserdam. 
Lokaal politiek was jou niet vreemd, je was  jarenlang griffier geweest in dienst van 
ons gemeente. 
 
In 2018 was je ons lijstrekker voor de gemeenteraadverkiezingen. Wat een mooi 
verkiezingsresultaat hadden wij toen behaalt. Tegen ieders verwachting is wonnen 
wij meer zetels, we waren van 3 naar 4 zetels gegaan. Niemand had het verwacht. 
Landelijk waren wij, als PvdA, in Alblasserdam een van de weinigen die had 
gewonnen i.p.v. zetels verliezen. 
 
Ik was toen beginnend fractievoorzitter en jij ons wethouders kandidaat. Samen zijn 
we coalitie-gesprekken aangegaan met de SGP en CDA om een coalitie te vormen, 
wat ook is gelukt. 
 
Dorien, 
Je hebt heel veel gedaan voor Alblasserdam.  
In die 7 jaar dat jij werkzaam was als wethouder is het vele jaren langlopend dossier 
Woonwagens afgerond. Ook is het participand geopend en nog steeds in bedrijf. In 
dit pand hebben diverse bedrijven en instanties, uit ons samenleving, onderdak 
gevonden. 
De noodopvang van de asielzoekers was een bijzonder moment voor jou, heb je mij 
verteld. Het was ook een bijzonder moment. Het was hartverscheurend om te zien 
hoe deze opvang tot stand kwam. Samen met de samenleving. 
Verder is er onder jou verantwoordelijkheid aan de decentralisaties, die door het rijk, 
onder de verantwoordelijkheid van de gemeenten waren gebracht, vorm en inhoud 
gegeven waarop nu nog verder op gebouw wordt. 
 
Zo een paar zaken die ik uit je vele werkzaamheden wil noemen. 
Wat ik ook wil noemen is dat wij als PvdA veel positieve reacties kregen van uit de 
samenleving over jou functioneren als wethouder. 
 
Dorien, 
 
Je hebt besloten om te stoppen als wethouder. Je bent tot dit besluit gekomen na 
een ziekteverlof periode. Een keuze wat wij als PvdA, respecteren en begrijpen. Wij 
kunnen ons voorstellen dat het geen gemakkelijk besluit voor jou is geweest. 
 
We zijn Kees Jongmans erg dankbaar dat hij zich beschikbaar stelde om jou in de 
periode dat jij met ziekteverlof was, wilde waarnemen. 



Nu jij afscheid neemt, hebben wij als PvdA Kees voorgedragen als kandidaat 
wethouder. Kees heeft aangegeven dat hij de functie van wethouder wil blijven 
vervullen tot na de verkiezingen van 2022. 
 
 
Dorien, 
 
Namens de PvdA fractie wil ik je heel erg bedanken voor wat jij voor Alblasserdam 
hebt gedaan. Als fractie kijken wij met en tevreden gevoel terug naar de afgelopen 7 
jaar. 
Namens de fractie wil ik je man Marco en je 2 kinderen, Nienke en ?) ook bedanken 
voor al het geduld wat zij moesten opbrengen voor al dat gemis in de avonden in de 
afgelopen jaren. 
 
We wensen je verder alle geluk toe in de toekomst met je gezin en je verdere 
carrière. 
 
Dorien, 
Bedankt. 
 
 

 

 


